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В статье исследуются административно-властные полномочия председателя гарнизонного военного 
суда в отношении судей этого же суда. Анализируется в том числе и административно-правовой аспект 
как один из основных компонент правового положения председателя суда. Делается вывод о том, что объ-
ем понятия термина «административно-властные полномочия председателя гарнизонного военного суда» 
в отношении судей не совпадает с объемом тех же полномочий в отношении сотрудников аппарата суда.
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Th e article examines the Administrative imperious powers of the Chairman of the garrison military court in 
relation to the judges of the same court. Th e article analyzes the administrative and legal aspect as one of the main 
components of the legal status of the President of the court. It is concluded that the scope of the term “administrative 
imperious powers of the Chairman of the garrison military court” in relation to judges does not coincide with the 
scope of the same powers in relation to the staff  of the court.
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